
Dragos: Bună. În Întâlnirile voastre cu Radu Mazăre l-ați întrebat vreodată de ce nicio școală/liceu din 

Constanța nu a fost renovat din bani europeni? 

InvitatZIUA:  Recunosc faptul ca nu l-am intrebat pe Radu Mazare acest lucru. E drept, insa, ca nici nu 

prea am avut ocazia, fiindca nu a dorit sa poarte un dialog cu noi. In opinia mea, acest lucru se datoreaza 

dezinteresului Primariei Constanta pentru invatamant si proastei absorbtii a fondurilor europene. 

MIMI: Sunt alături de membrii “Asociației elevilor din Constanța” care dovedesc un excepțional spirit 

civic și care au curajul să își apere drepturile. Determinarea lor este dublată și de o impresionantă 

abilitate de a-și formula argumentele. De astfel de tineri - inteligenți, capabili, îndrăzneți, civilizați, 

doritori să își asume responsabilități - este nevoie pentru a da o șansă acestei țări la un viitor democratic 

și cu cetățeni implicați. I-am susținut în parlament cu privire la inițiativa lor de a statua prin lege ca elevii 

să poată avea un reprezentant în Consiliul de administrație al școlii. M-am bucurat să văd și că unii foști 

elevi din Constanța sunt foarte activi consilieri la Camera Deputaților. Încurajez implicarea civică și 

politică a tinerilor pentru că ei trebuie să imprime României un curs mai bun spre civilizație, democrație 

și prosperitate decât parcursul ezitant și neconvingător din ultimii 25 de ani. 

InvitatZIUA:  Recunosc mai sus declaratiile domnului deputat Remus Cernea, caruia ii multumim pentru 

sustinerea pe care ne-o arata. Vreau insa, in final, sa mentionez, asa cum am facut-o si cu alte ocazii, 

faptul ca Asociatia Elevilor din Constanta nu este afiliata politic. Va multumesc, o zi buna in continuare!   


